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Finansudvalget 
 

Til: Sundheds- og ældreministeren 

Dato: 

Omtryk: 

18. januar 2021 

20. januar 2021 

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål: 

FIU alm. del 

Spørgsmål 117 

Det fremgår af aftalen om reform af det kommunale tilskuds- og 

udligningssystem, der blev indgået den 5. maj 2020, at ”Den kommunale 
medfinansiering på sundhedsområdet er fra 2019 fastlåst på et niveau 

svarende til kommunernes budgetter, med en forudsat efterregulering med 

inddragelse af den faktiske aktivitet. Aftaleparterne er enige om, at 

efterreguleringen tilrettelægges med fokus på, at kommuner med en høj 

budgettering af medfinansieringen ikke taber på ordningen uforholdsmæssigt. 

Der er endvidere enighed om, at aftaleparterne inddrages i det videre arbejde 

med ændringer i den fremadrettede indretning af den kommunale 

medfinansiering. ”Vil ministeren oplyse, hvad status er på ovenstående i 

forhold til det aftalte med aftaleparterne? 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V). 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til 

lov@ft.dk. 

 

På udvalgets vegne 

Jens Joel 

formand 
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